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WO.0002.3.2020 
 

P R O T O K Ó Ł  Nr 9/2020 
 

z posiedzenia RADY GMINY DĘBICA 
odbytego w dniu 18 września 2020r. w trybie telekonferencji 

o godzinie 12:00. 
 
    

Zaproszenia na posiedzenie Rady Gminy Dębica zostały wysłane do wszystkich radnych, 
Wójta Gminy – Stanisława Rokosza, Zastępcy Wójta -  Zdzisława Siwuli, Zastępcy Wójta -  
Jacka Drobota, Sekretarz Gminy – Adrianny Miazgi, Skarbnika Gminy -  Marty Panek. 
 

Lista obecności członków Sesji oraz zaproszonych gości stanowi załącznik do protokołu. 
 
W posiedzeniu Sesji uczestniczyli: 
……………………………………………… 
Zastępca Wójta – Zdzisław Siwula, Zastępca Wójta – Jacek Drobot, Skarbnik Gminy – Marta 
Panek, Kierownik GOPS – Piotr Mączka, pracownicy Urzędu Gminy. 
 
ZESTAWIENIE PODJĘTYCH UCHWAŁ: 
……………………………………………….… 
1. Uchwała Nr XXIII/242/2020 – w sprawie zbycia nieruchomości Mienia Komunalnego 

Gminy Dębica (dot. dz. nr 176/5 w m. Stasiówka). 
2. Uchwała Nr XXIII/243/2020 – w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego 

wykraczającego poza rok budżetowy 2020 przez Gminę Dębica 
(dot. zad. pn. „Budowa składowiska odpadów w Paszczynie dla 
Giny Dębica”. 

3. Uchwała Nr XXIII/244/2020 – w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Dębickiemu na realizację zadania własnego Powiatu obejmującego 
wykonanie zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1282R 
Pustków – gr. Powiatu – Wola Ociecka – budowa chodnika”. 

4. Uchwała Nr XXIII/245/2020 – w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Dębickiemu na realizację zadania własnego Powiatu obejmującego 
wykonanie zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1296R 
Wielopole – gr. powiatu – Dębica – budowa chodnika w km 
18+548 – 19+502 – etap I w km 19+052 – 19+502”. 

5. Uchwała Nr XXIII/246/2020 – w sprawie dokonania zmian w budżecie. 
6. Uchwała Nr XXIII/247/2020 – w sprawie odpłatnego przyjmowania odpadów 

z działalności rolniczej przez Punkt Selektywnego Zbierania 
Odpadów Komunalnych. 

7. Uchwała Nr XXIII/248/2020 – w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego 
w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2020-
2023. 
 

Posiedzenie Rady Gminy Dębica rozpoczął i prowadził Przewodniczący Rady Gminy 
Piotr Żybura. 

 
Serdecznie powitał wszystkich radnych oraz zaproszonych gości. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Żybura poinformował, że na podstawie odnotowanej 

obecności w posiedzeniu w trybie telekonferencji uczestniczy 20 radnych na stan 21 radnych, 
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co stanowi wymaganą ilość radnych Rady Gminy do podejmowania prawomocnych uchwał 
oraz przeprowadzenia obrad, a następnie przedstawił porządek obrad Rady Gminy. 
 
2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości Mienia Komunalnego 

Gminy Dębica (dot. dz. nr 176/5 w m. Stasiówka). 
3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego 

wykraczającego poza rok budżetowy 2020 przez Gminę Dębica (dot. zad. pn. „Budowa 
składowiska odpadów w Paszczynie dla Gminy Dębica”). 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Dębickiemu na realizację zadania własnego Powiatu obejmującego wykonanie zadania pn. 
„Przebudowa drogi powiatowej nr 1282R Pustków - gr. Powiatu - Wola Ociecka- budowa 
chodnika” (w roku 2021). 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Dębickiemu na realizację zadania własnego Powiatu obejmującego wykonanie zadania pn.: 
"Przebudowa drogi powiatowej Nr 1296R Wielopole - gr. Powiatu - Dębica - budowa 
chodnika w km 18+548 - 19+502 - etap I w km 19+052-19+502". 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy. 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odpłatnego przyjmowania odpadów z działalności 

rolniczej przez Punkt Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych. 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 

osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2020-2023. 
9.  Informacja o realizacji wniosków z ostatniej sesji. 
10.  Wolne wnioski i zapytania. 
11.  Zamknięcie obrad sesji. 
 

W dalszej części Przewodniczący przeszedł do realizacji przedstawionego porządku obrad. 
 
Ad. 2.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości Mienia Komunalnego Gminy 
Dębica (dot. dz. nr 176/5 w m. Stasiówka). 
……………………………………………………………………………………….…………… 

Projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości Mienia Komunalnego Gminy Dębica 
(dot. dz. nr 176/5 w m. Stasiówka) przedstawił Dyrektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej – 
Mariusz Bobulski. 

 
Przedmiotowa działka położona na terenie gm. Dębica w miejscowości Stasiówka 

i stanowi własność  Gminy Dębica. Została podzielona na wniosek Regionalnego Zarządu 
Gospodarki Wodnej  w Rzeszowie. Na działce tej będzie realizowana inwestycja pod nazwą „ 
Zabezpieczenie przed powodzią doliny potoku Zawadka na terenie gminy Dębica, woj. 
Podkarpackie – Etap 1” w oparciu o decyzję o ustaleniu lokalizacji celu publicznego Wójta 
Gminy Dębica z dnia 03.04.2017r. znak GPK.6733.5.2017 z dnia 03.02.2012 znak 
GPK.6733.23.2011. 
 

Działka ta będzie przedmiotem sprzedaży bezprzetargowej na podstawie art. 37 ust. 2 pkt 2 
ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami (tekst jedn. Dz. U. 2020 
poz.65 z późn. zm.) tj. sprzedaż następuje na rzecz Skarbu Państwa. 
 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 
uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 20 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się, 
jako uchwała Nr XXIII/242/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. 3.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego 
wykraczającego poza rok budżetowy 2020 przez Gminę Dębica (dot. zad. pn. „Budowa 
składowiska odpadów w Paszczynie dla Gminy Dębica”). 
……………………………………………………………………………………….…………… 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego poza 
rok budżetowy 2020 przez Gminę Dębica (dot. zad. pn. „Budowa składowiska odpadów 
w Paszczynie dla Gminy Dębica”) przedstawił Zastępca Wójta Gminy / Dyrektor Wydziału 
Inwestycji – Jacek Drobot. 

 
Uchwałę podejmuje się w celu zabezpieczenia środków związanych z koniecznością 

wykonania robót dodatkowych oraz zamiennych, gdyż w trakcie realizacji inwestycji okazało 
się, że występują grunty słabonośne, nie nadające się na stabilną podbudowę kwater. 
Przedstawiono zamienny plan zagospodarowania terenu wraz z projektem zamiennym, 
w którym obniżono rzędną korony obwałowań kwater, jak również zmieniono nachylenie skarp 
wewnętrznych i zaprojektowano wjazd dla samochodów na kwatery, co spowodowało 
konieczność wydatkowania dodatkowych kosztów. Nieodzownie, w celu utrzymania 
zaplanowanych pojemności składowania i wywiązania się z warunków utrzymania 
wskaźników. Wykonawca robót budowlanych przedstawił również po analizie projektu 
zamiennego kosztorys różnicowy oraz kosztorys na roboty dodatkowe, który powodował 
sumaryczny wzrost wartości umowy o 3 736 021,77 zł. W związku z czym Gmina Dębica 
zleciła Katedrze Geodezji i Geotechniki na Politechnice Rzeszowskiej badanie i analizę 
parametrów gruntu podlegającego wymianie przy budowie składowiska odpadów w Paszczynie 
w odniesieniu do wymagań projektowych. Analiza wykazała, że usunięty z wykopów grunt jest 
mocno niejednorodny z dużą ilością zanieczyszczeń zarówno pochodzenia naturalnego 
organicznego jak i odpadów będących wynikiem działalności człowieka, segregacja tego 
rodzaju materiału wiązałaby się z dodatkowymi kosztami i koniecznością bieżącej analizy 
przydatności gruntu do przyszłych zastosowań, a takie działanie z kolei spowodowałyby 
znaczne wydłużenie czasu realizacji robót i zakończenia realizacji całości inwestycji. 
W wyniku prowadzonych analiz kosztorysów i projektu zamiennego, a także wielokrotnych 
negocjacji oraz ustaleń na budowie z Wykonawcą robót budowalnych wynegocjowano kwotę 
dodatkowych kosztów związanych z wyminą gruntu na kwotę 2 230 000,00 zł, z czego 
900 000,00 zł płatne w roku 2020 natomiast pozostałą kwotę 1 330 000,00 zł wynegocjowano 
płatność w roku 2021. 

Ponadto istotną rzeczą jest zakup kompaktora, który jest nieodłączną częścią budowanego 
składowiska odpadów w Paszczynie. Należy jednak wziąć pod uwagę,  iż szacunkowy koszt tej 
maszyny wynosił 2 000 000,00 zł, jednak Gmina Dębica zakupiła go za kwotę 1 449 678,00 zł, 
a więc w dużej części zwolnione środki finansowe (około 550 tyś.) są częścią składową 
wnioskowanej kwoty o zabezpieczenie dodatkowych środków pieniężnych. 

 
Nadmienić należy, że Przedsiębiorstwo Gospodarki Odpadami Spółka z o. o.  

w Paszczynie przegrało przetarg na zagospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie 
Miasta Dębicy z Gminą Ostrów- Zakład Usług komunalnych w Ostrowie. Fakt ten należy 
motywować tym, że w/w zakład posiada już własne składowisko odpadów, i dzięki temu ma 
konkurencyjnie niższe ceny przystępując do postępowania przetargowego. 

W związku z powyższym, wybudowanie i uruchomienie składowiska odpadów  
w Paszczynie pozwoli obniżyć koszty na wywóz i zagospodarowanie odpadami na terenie 
Gminy Dębica o około 20 %, gdzie w rezultacie uzyskamy jedną z najniższych cen za ich 
wywóz w Powiecie Dębickim, jak również firmie PGO w Paszczynie ułatwi pozyskanie 
nowych dodatkowych zleceń, które pozwolą na rozwinięcie spółki, oraz osiągnięcie 
wymaganych wskaźników odzysku do recyklingu. Nie uzyskanie powyższych wskaźników 
prowadzi do dużych kar środowiskowych sięgających do kwoty około 50 000,00 zł. 



 4

 
Radny Grzegorz Świder zapytał z czego wynika taka kwota jak zawarta w uchwale. 
 
Zastępca Wójta Jacek Drobot odpowiedział, że kwota ta została doszacowana już do końca 

realizacji tego zadania.  
 
Radny Tomasz Domaradzki zapytał, czy ktoś odpowiada za błędy wyliczeń. 
 
Zastępca Wójta Jacek Drobot wskazał, że to nie jest zależne ani od zamawiającego ani od 

wykonawcy, a wynika z uwarunkowań geologicznych. 
 
Radny Tomasz Domaradzki zapytał czy nie były wykonywane badania geologiczne. 
 
Zastępca Wójta Jacek Drobot odpowiedział, że wszystkie badania jakie były konieczne 

w czasie projektu zostały wykonane. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adam Świętoń wskazał, że środki te mają zostać 

przeznaczone na zakup maszyny.  
 
Zastępca Wójta Jacek Drobot odpowiedział, że pozostały oszczędności, których część 

przeznaczona zostaje na pokrycie niedoborów powstałych w czasie budowy składowiska 
odpadów. 
 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 
uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 17 „za”, 0 przeciwnych i 2 wstrzymujące się 
(Nylec S., Świętoń A.), jako uchwała Nr XXIII/243/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad. 4. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Dębickiemu na realizację zadania własnego Powiatu obejmującego wykonanie zadania pn. 
„Przebudowa drogi powiatowej nr 1282R Pustków - gr. Powiatu - Wola Ociecka- budowa 
chodnika” (w roku 2021). 
………………………………………………………………………..…………………………... 
 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Dębickiemu na 
realizację zadania własnego Powiatu obejmującego wykonanie zadania pn. „Przebudowa drogi 
powiatowej nr 1282R Pustków - gr. Powiatu - Wola Ociecka-budowa chodnika” 
(w roku 2021) przedstawił Zastępca Wójta Gminy / Dyrektor Wydziału Inwestycji – Jacek 
Drobot. 
 

Podjęcie uchwały jest konieczne w celu udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Dębickiemu w roku 2021 w kwocie 200 000,00 zł., na zrealizowanie zadania własnego Powiatu 
Dębickiego pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 1282R  Pustków - gr. powiatu - Wola 
Ociecka -budowa chodnika”. Inwestorem zadania będzie Zarząd Dróg Powiatowych 
w Dębicy. Gmina Dębica będzie partycypować w kosztach w wysokości 50% całości 
przedmiotowego zadania. Budowa chodnika  ma na celu zwiększenie bezpieczeństwa 
użytkowników drogi powiatowej, szczególnie pieszych, w tym dzieci uczęszczających do 
szkoły. Realizacja zadania wynika także z wieloletnich gminnych programów budowy 
chodników przy drogach: gminnych powiatowych i wojewódzkich. 
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Radny Wiesław Plezia wskazał, że otrzymał informację o przygotowaniu się Powiatu do 
remontu chodnika Pustków Krownice – Kochanówka. Zapytał czy Gmina będzie partycypować 
w tych kosztach. 

 
Zastępca Wójta Jacek Drobot odpowiedział, że obecnie trwają rozmowy oraz ustalania 

kiedy ten remont będzie przeprowadzony oraz na jakich zasadach. 
 
Radna Klaudia Tomasik zapytała jak będzie wyglądała budowa chodnika z przedmiotowej 

uchwały. 
 
Zastępca Wójta Jacek Drobot odpowiedział, że to będzie kontynuacja ciągu chodnika od 

kościoła po prawej stronie ok. 100-150 m, następnie przejście na drugą stronę. Całość chodnika 
to łącznie ponad 1 km długości szerokości 2m. Obecnie Powiat reguluje sprawy własnościowe 
(5 działek koniecznych do uregulowania) a następnie planowane jest opracowanie 
dokumentacji i realizacja zadania. Koszt to około 1 mln zł. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 20 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się, 
jako uchwała Nr XXIII/244/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 5.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Dębickiemu na realizację zadania własnego Powiatu obejmującego wykonanie zadania pn.: 
"Przebudowa drogi powiatowej Nr 1296R Wielopole - gr. Powiatu - Dębica - budowa chodnika 
w km 18+548 - 19+502 - etap I w km 19+052-19+502". 
………………………………………………………………………..…………………………... 
 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Dębickiemu na 
realizację zadania własnego Powiatu obejmującego wykonanie zadania pn.: „Przebudowa drogi 
powiatowej Nr 1296R Wielopole – gr. Powiatu – Dębica – budowa chodnika w km 18+548 – 
19+502 – etap I w km 19+052-19+502” przedstawił Zastępca Wójta Gminy / Dyrektor 
Wydziału Inwestycji – Jacek Drobot. 

 
Podjęcie uchwały jest konieczne celem udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Dębickiego w roku 2020, w kwocie 200 000,00 zł na zrealizowanie zadania związanego  
z budową chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 1296R Wielopole - gr. powiatu – Dębica. 
Budowa chodnika w m. Stasiówka jako etap I rozpocznie się w km 19+052 -19+502. 
Inwestorem zadania będzie Starostwo Powiatowe w Dębicy. Gmina Dębica będzie 
partycypować w kosztach realizacji w/w zadania. Budowa chodnika ma na celu zwiększenie 
bezpieczeństwa użytkowników drogi powiatowej tj. pieszych, dzieci i rowerzystów. Realizacja 
zadania wynika także z wieloletnich gminnych programów budowy chodników przy drogach: 
gminnych powiatowych i wojewódzkich. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adam Świętoń wskazał, że warto by wyrazić 

podziękowania Wicestaroście Powiatu Dębickiemu Adamowi Pieniążkowi za pamięć 
o terenach Gminy i chęci realizacji inwestycji. 

 
Radny Tomasz Bukowski zapytał czy środki przeznaczone na to zadanie pochodzą 

z tarczy antykryzysowej. 
 
Zastępca Wójta Jacek Drobot potwierdził, iż są to środki otrzymane w ramach tarczy 

antykryzysowej. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 
uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 20 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się,  
jako uchwała Nr XXIII/245/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad. 6.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy. 
………………………………………………………………………………….………………… 

 
Projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy przedstawiła Skarbnik 

Gminy – Marta Panek. 
 
Radny Tomasz Bukowski wskazał, że Gmina otrzymała środki pochodzące z tarczy 

antykryzysowej w wysokości 4 100 000 zł. Podkreślił, że otrzymał zapewnienie, iż dotacja ta 
zostanie wspólnie rozdysponowana i przeznaczona na konkretne inwestycje. Kolejno wskazał, 
że środki zostały już podzielone, podkreślając że odbyły się spotkania, ale tylko i wyłącznie 
z sołtysami. 

 
Radny Grzegorz Świder zapytał czy remont Remizy OSP w Kozłowie zostanie 

zrealizowany. Następnie wskazał, że również otrzymał zapewnienia o wspólnym 
rozdysponowaniu środków z tarczy antykryzysowej. 

 
Zastępca Wójta Jacek Drobot odpowiedział, że na posiedzeniu Komisji Wójt Stanisław 

Rokosz wskazywał na jakie zadania środki z tzw. COVID-19 są zabezpieczone: 
- inwestycje rozpoczęte a nie zapłacone, przy uwzględnieniu zaniżonych dochodów na 

około 2 mln zł; 
- 500 tys. zł na przebudowę infrastruktury – budynek socjalno-szatniowy w Latoszynie; 
- 800 tys. zł na budynek wielofunkcyjny w Braciejowej; 
- 400 tys. zł na budowę obiektów rekreacyjno-turystycznych na terenie Gminy Dębica; 
- 1,5 mln zł na inwestycje drogowo – chodnikowe w tym pomoc dla Powiatu; 
- około 900 tys. zł przeznaczone na rezerwę na dofinansowanie programów rządowych 

i unijnych. 
 
Radny Tomasz Domaradzki zwrócił uwagę, że również chciałby uczestniczyć 

w spotkaniach dotyczących podziału środków z dotacji. Nawiązując do wypowiedzi radnego 
Tomasza Bukowskiego nadmienił, iż odbyte spotkania dotyczyły Funduszu Sołeckiego. 

 
Radny Stanisław Nylec poparł radnego Tomasza Bukowskiego w zakresie 

rozdysponowania środków z dotacji. 
 
Zastępca Wójta Jacek Drobot wskazał, że druga transza z tzw. COVID-u musi zostać 

rozdysponowana na konkretne zadanie – wówczas wniosek składany jest również na określone 
zadanie. Nadmienił, iż podjęto decyzję, że w tym przypadku zostanie złożony wniosek na 
budowę kanalizacji w m. Gumniska i Braciejowa na kwotę 25 mln złotych. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 20 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się, 
jako uchwała Nr XXIII/246/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.7. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odpłatnego przyjmowania odpadów z działalności 
rolniczej przez Punkt Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych. 
…………………………………………………………………………………………..………... 
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Projekt uchwały w sprawie odpłatnego przyjmowania odpadów z działalności rolniczej 
przez Punkt Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych przedstawiła Pani Bernadeta 
Kusek – Podinspektor w Wydziale Gospodarki Przestrzennej. 

 
Podjęcie uchwały w sprawie odpłatnego przyjmowania odpadów z działalności rolniczej  

przez Punkt Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych w Paszczynie jest wskazane  
ze względu na chęć pomocy rolnikom, którzy mają problem z samodzielnym 
zagospodarowaniem tego typu odpadów. Przyjęcie tej uchwały przyczyni się do prawidłowego 
systemu gospodarowania odpadami na terenie Gminy Dębica – pomoże zlikwidować problem 
tzw. dzikich wysypisk odpadów, na które najczęściej trafiają zużyte opony z maszyn 
rolniczych. 

 
Głos zabrała Pani Bernadeta Kusek – Podinspektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej 

odnosząc się do wniosku radnego Lecha Żurka w sprawie uzupełnienia projektu uchwały 
o przyjmowanie takich odpadów jak folia do owijania bali i siatki, wskazując iż PGO nie 
posiada stosownego zezwolenia na przyjmowanie takich odpadów. Wymagane jest w takiej 
sytuacji złożenie wniosku o możliwość przyjmowania przez PSZOK takich odpadów, 
proponując by projekt pozostał w takiej formie jak przedstawiony radnym. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adam Świętoń zapytał czy jest to określone 

konkretnymi przepisami, że nie można takich odpadów odbierać. 
 
Pani Bernadeta Kusek – Podinspektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej wskazała, że 

PGO musi się wówczas starać o uzyskanie pozwolenia na przyjmowanie takich odpadów. 
Nadmieniła, że każdy odpad kwalifikowany jest odrębnym kodem. 

 
Wiceprzewodniczący Adam Świętoń poprosił o rozszerzenie tej uchwały, by jednak 

rolnicy mieli możliwość oddania tych odpadów. 
 
 Pani Bernadeta Kusek – Podinspektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej, 

poinformowała że, PGO musi wystąpić o zmianę zezwolenia. Po uzyskaniu tego zezwolenia 
wówczas można dokonać zmiany uchwały Rady Gminy w tym zakresie. 

 
Radny Bolesław Pysz zaproponował, by zwolnić rolników od płatności za oddanie 

odpadów do PSZOK. 
 
Radny Tomasz Domaradzki poparł Bolesława Pysza. 
 
Radny Lech Żurek: „Panie Przewodniczący… opona od ciągnika waży ponad 50 kg to 

zapłaci to 100 ponad złotych. Im się to nie opłaca…  źle skonstruowana jest ta uchwała… 
Z tymi oponami to bym się wstrzymał, bo to jest za drogo”. 
 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 
uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 13 „za”, 3 przeciwnych (Domaradzki T., Pysz B., 
Świętoń A.) i 5 wstrzymujących się (Bukowski T., Niedbalec E., Nylec S., Świder G., 
Tuchowska-Rau E.), jako uchwała Nr XXIII/247/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego 
protokołu. 

 
Ad.8. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego 
w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2020-2023. 
…………………………………………………………………..………………………………... 
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Projekt uchwały w ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 
dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2020-2023 przedstawił Kierownik GOPS – 
Piotr Mączka. 
 

Przyjęty przez Radę Ministrów wieloletni rządowy program „Posiłek w szkole i w domu” 
na lata 2019 - 2023 ma na celu zapewnienie posiłku dzieciom, uczniom i młodzieży oraz 
objęcie pomocą osób dorosłych, zwłaszcza osób starszych, chorych lub niepełnosprawnych  
i samotnych. Program ten przewiduje wsparcie gmin, które w uzasadnionych przypadkach będą 
udzielały pomocy, gdy uczeń albo dziecko wyraża chęć zjedzenia posiłku, 
a odpowiednio dyrektor szkoły lub przedszkola informuje ośrodek pomocy społecznej 
o potrzebie udzielenia pomocy w formie posiłku. Celem realizacji programu koniecznym jest 
podjęcie niniejszej uchwały w oparciu o art 17 ust 4 pkt 4 i art 110 ust. 10 ustawy z dnia 12 
marca 2004r o pomocy społecznej. 
 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 
uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 20 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się, 
jako uchwała Nr XXIII/248/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 9. 
Informacja o realizacji wniosków z ostatniej sesji. 
……………………………………………………………………………………………………. 
 

Radni nie wnieśli uwag. 
 

Ad. 10. 
Wolne wnioski i zapytania. 
……………………………………………………………………………………………………. 
 

Radny Jan Halwa zwrócił się z prośbą o przeniesienie biblioteki ze szkoły w Brzeźnicy do 
Domu Kultury. 

 
Następnie radna Bernadetta Ciszek przedstawiła wnioski i tematy poruszone na posiedzeniu 

komisji w dniu 17.09.2020r.: 
 
1. Problem braku przejścia dla pieszych oraz organizacji ruchu na ul. Słonecznej na 

wysokości sklepu Lewiatan. Prośba o powołanie stosownej komisji – J. Marek 
2. Przycięcie gałęzi przy wyjeździe z Willi w Pustkowie – Osiedlu z uwagi na ograniczoną 

widoczność – J. Marek 
3. Prośba o przeniesienie biblioteki mieszczącej się w szkole w Pustkowie do budynku 

remizy OSP – K. Tomasik 
4. Prośba o montaż lamp na istniejących słupach i próg zwalniający na drodze 

w kierunku firmy Arkus w m. Podgrodzie – M. Lesiak 
5. Montaż znaku „teren zabudowany” lub tablica informacyjna wskazująca na istniejące 

zabudowaniach przy drodze na osiedlu w m. Podgrodzie – M. Lesiak 
6. Prośba o remont parkietu w Domu Kultury w Podgrodziu – M. Lesiak 
7. Przycięcie gałęzi przy drodze prowadzącej do CEE Stobierna, od stoku do góry (pod 

las) i od mostu na pograniczu ze Stasiówką wychodząca na skrzyżowanie z drogą 
powiatową w kier. Nagawczyny – B. Ciszek 

8. Zabezpieczenie środków na usunięcie zapadłości powstałych na drodze gminnej 
w kierunku Laskowej oraz przebudowa całego przepustu – B. Ciszek 
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9. Montaż tablicy informacyjnej od strony m. Nagawczyna (przy przepompowni) 
– B. Ciszek 

10. Prośba o zakup nowego kosza przy przystanku w kier. Łupin - B. Ciszek 
11. Prośba o odpowiedź w sprawie wniosku mieszkańców Pól Łopuchowskich dot. 

przejęcia posiadłości prywatnych z przeznaczeniem na drogę gminną – B. Ciszek 
12. Prośba o obecność na zebraniu wiejskim pracownika Gminy – B. Ciszek 
13. Prośba o zwrócenie się do Powiatu z wnioskiem o dokończenie chodnika 

w m. Stobierna (odcinek ok. 300m) – B. Ciszek 
14. Prośba o zwrócenie się do Nadleśnictwa o partycypację w kosztach w zakresie 

położenia nowej nakładki na drodze od Laskowej w kierunku Łupin – B. Ciszek 
15. Modyfikacja rozkładu jazdy autobusu kierunek ZOL Pustków Budy – Dębica 

z uwzględnieniem osób pracujących w ośrodku – J. Marek 
16. Problemy w oświacie i dzieci w szkołach mających katar a nie będących chorymi – J. 

Marek 
 

Następnie zwróciła się do Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Adama Świętonia w 
sprawie podziękowań dla Wicestarosty, wskazując iż uważa że podziękowania te należą się 
Wójtowi Gminy. 

 
Kolejno Zastępca Wójta Jacek Drobot udzielił odpowiedzi na złożone wnioski: 
Ad. 1. Gmina zwróci się do Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa. 
Ad. 2. Zostanie zrealizowane w ramach ogólnej akcji, która odbędzie się w październiku. 
Ad. 4. Lampy i próg zostaną zamontowane jeśli pozostaną oszczędności poprzetargowe. 
Ad. 5. Gmina zwróci się do Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa. 
Ad. 6. Remont parkietu w Domu Kultury zostanie zrealizowany. 
Ad. 7. Zostanie zrealizowane w ramach ogólnej akcji, która odbędzie się w październiku. 
Ad. 8. Zostanie ujęte w projekcie budżetu na 2021 rok. 
Ad. 9. Należy sfinansować z Funduszu Sołeckiego. 
Ad. 10. Należy sfinansować z Funduszu Sołeckiego. 
Ad. 11. Konieczne przeprowadzenie wizji lokalnej i wydanie opinii przez Komisję 

Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Technicznej Rady Gminy Dębica. 
Ad. 12. W zebraniu wiejskim będzie brał udział Zastępca Wójta Jacek Drobot oraz Pan 

Władysław Gazda. 
Ad. 14. Zostaną podjęte działania, otrzymano kosztorys. 
Ad. 15. Zostanie przeprowadzona analiza z przewoźnikiem Ogro-Trans. 
 
Następnie radna Agata Wiater przedstawiła tematy zgłoszone na posiedzeniu komisji 

w dniu 17.09.2020r. 
 

1. Ustalenie terminu spotkania w sprawie drogi i wykupu gruntów z przeznaczeniem na 
drogę dojazdową do mieszkańców Nagawczyny w stronę Zawady – A. Wiater 

2. Prośba o ustalenie odpowiedzi od RZGW Wody Polskie w sprawie wykoszenia traw 
i oczyszczenia rzeki perełka płynącej przez m. Nagawczyna – A. Wiater 

3. Zwrócenie uwagi na temat dewastacji obiektów publicznych (parków, altan, boisk, 
stadion w m. Stasiówka) – prośba o sukcesywny montaż monitoringu w tych miejscach, 
a także prośba o wsparcie w tych działaniach Straż Gminną. Pojawiły się propozycje 
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częstszych patroli Policji na placach zabaw oraz przygotowanie programu monitoringu 
tych miejsc – Jednogłośne stanowisko Komisji 

4. Propozycja zaproszenia na sesję przedstawiciela Wód Polskich – Wójt S. Rokosz 
5. Harmonogram zamknięć przejazdów kolejowych w związku z modernizacją linii 

kolejowej – G. Pietrzyk 
6. Prośba o interwencję i montaż rogatek na przejeździe kolejowym na ul. Młynarskiej – 

G. Pietrzyk 
7. Prośba, by w trakcie wydawania pozwolenia na budowę zobowiązać inwestora do 

zabezpieczenia drogi przed załamaniem przez wysokotonażowe samochody dowożące 
materiały budowlane – G. Pietrzyk 

8. Temat wjazdu na nowo wybudowany most w m. Paszczyna – G. Pietrzyk 
9. Akcja wycinki drzew i przycinania gałęzi przez OSP – D. Dobrowolski 
10. Bezpieczeństwo przy szkole - wykonanie przejścia dla pieszych przy szkole 

w m. Stasiówka oraz propozycja wyznaczenia pasa wzdłuż ogrodzenia celem ułatwienia 
poruszania się przyjeżdżającym i odjeżdżającym rodzicom – D. Dobrowolski 

11. Uzupełnienie kruszywa na drogach dojazdowych do pól w m. Stasiówka 
– T. Domaradzki  

12. Zwrócenie się do Koła Łowieckiego o zwiększenie limitów polowań na dziki i lisy 
– T. Domaradzki 

13. Uzupełnienie / utwardzenie drogi obok posesji nr 60B w m. Stasiówka, gdzie była 
wykonana kanalizacja – D. Dobrowolski 

14. Dokończenie drogi obok stadionu w m. Stasiówka – D. Dobrowolski 
15. Wystąpienie do powiatu z prośbą o oczyszczenie poboczy przy łączniku autostradowym 

w m. Zawada – K. Kudła 
16. Wystąpienie do Lasów Państwowych z prośbą o dot. ulicy Spacerowej w kier. 

m. Bobrowa – G. Pietrzyk 
17. Temat świetlicy szkolnej w Pustkowie – Osiedlu – W. Mazur 

 
Radny Bolesław Pysz przedstawił wnioski i tematy poruszone na posiedzeniu Komisji 

w dniu 17.09.2020r.: 
 

1. Prośba o przeniesienie biblioteki z budynku szkoły do Domu Kultury w m. Brzeźnica – 
J. Hawla 

2. Budowa chodnika i poszerzenie drogi gminnej od wjazdu przy kościele w kier. wyjazdu 
na ulicę Metalową – J. Halwa 

3. Przegląd sygnalizacji świetlnej i jej regulacja przy drodze woj. 985 w m. Brzeźnica - 
skrzyżowanie ul. Dębickiej z ul. Południową oraz przy przejściu dla pieszych na 
wysokości szkoły  – J. Halwa 

4. Prośba o interwencję w zakresie wymiany 3 drewnianych słupów telekomunikacyjnych 
przy Szkole Podstawowej w m. Brzeźnica – J. Halwa 

5. Prośba o podjęcie interwencji w zakresie zabezpieczenia przejazdu kolejowego na ulicy 
Młynarskiej (montaż rogatek) – J. Halwa 

6. Prośba o dalsze działania w kierunku kontynuacji skoordynowania prac w zakresie 
poprawy bezpieczeństwa na DW 985 – J. Halwa 

7. Wystosowanie wniosku do Wód Polskich o regulację i oczyszczenie rzeki Zawadka od 
Stobiernej do Zawady – T. Bukowski 
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8. Temat II etapu i kosztorysu budowy chodnika w kierunku tzw. „Białej drogi” 
w m. Zawada – T. Bukowski 

9. Prośba o przekopanie rowu w Gumniskach przy drodze powiatowej oraz udrożnienie 
rowu gminnego w m. Gumniska – S. Nylec 

10. Propozycja zakupu zabawek do przedszkoli publicznych – ekologiczne, drewniane od 
polskich producentów – S. Nylec 

11. Temat dotyczący partycypacji Gminy Dębica w modernizacji ulicy Skowronków 
z Miastem Dębica – prośbą o informację – S. Nylec 
 

Radny Bolesław Pysz zapytał czy świetlice w szkołach będą utrzymywane do godziny 
15:00. Następnie odniósł się do prośby radnej Agaty Wiater dotyczącej monitoringu popierając 
radną i prosząc, by byłby to monitoring profesjonalny. 

 
Radny Tomasz Bukowski zwrócił się z prośbą o organizację spotkań na temat 

przyszłorocznego budżetu. Następnie poprosił o wycinkę drzew na pograniczu m. Zawada –
Stobierna (od P. Gruszki w kierunku P. Ciebienia) na zakręcie przy drodze powiatowej 1299R. 
Kolejno poprosił o interwencję w sprawie wycinki drzew obok P. Góry. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Żybura poinformował, że konsultacje w sprawie 

budżetu 2021 roku rozpoczną się dopiero po zebraniach wiejskich. Wskazał, że po 23 września 
obrady Rady Gminy, które będą możliwe do odtworzenia na stronie Gminy, będą również 
zawierały napisy dla niepełnosprawnych, prosząc jednocześnie o sprecyzowane wypowiedzi. 
Następnie zwrócił uwagę, by w czasie określania lokalizacji nie używać nazwisk mieszkańców 
z uwagi na ochronę danych osobowych. 

 
Kolejno głos zabrał Zastępca Wójta Jacek Drobot udzielając odpowiedzi na zgłaszane 

wnioski: 
- tematy dotyczące Komisji, zadań związanych z drogą wojewódzką, Wód Polskich oraz 

Lasów Państwowych i innych instytucji zostaną poruszone na wspólnym spotkaniu podczas 
sesji tzw. „tematycznej”; 

- w sprawie konsultacji dotyczących budżetu na 2021 roku, nadmienił iż odbędą się po 
zebraniach wiejskich; 

- wnioski dotyczące Zarządu Dróg Powiatowych i inne zostaną przekazane do 
właściwych instytucji; 

- w sprawie właściwego zabezpieczenia przejazdu na ulicy Młynarskiej wskazał, że 
Gmina wystąpi do PKP jako wniosek od Rady Gminy. 

 
Następnie głos zabrał radny Edward Niedbalec przedstawiając wnioski zgłoszone w dniu 

17.09.2020: 
 

1. Prośba o informację w zakresie rozdysponowania środków pochodzących z dotacji 
otrzymanej w ramach tarczy antykryzysowej – A. Świętoń 

2. Temat utrzymania porządku i czystości wokół obiektów użyteczności publicznej 
– A. Świętoń 

3. Temat zasadzonych drzew na posesjach i obowiązku właściciela w zakresie przycinki – 
L. Żurek, A. Świętoń 
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4. Brak możliwości wprowadzenia w Funduszu Sołeckim zatrudnienia osoby na mowę 
zlecenia w zakresie utrzymania porządku – L. Żurek 

5. Prośba o podjęcie interwencji w zakresie zabezpieczenia przejazdu kolejowego na ulicy 
Młynarskiej (montaż rogatek) w Brzeźnicy – L. Żurek 

6. Propozycja przeniesienia biblioteki ze szkoły – L. Żurek 
7. Montaż znaku zakazu zatrzymywania się i postoju obok szkoły w m. Brzeźnica po 

stronie lewej – L. Żurek 
8. Kontynuacja budowy chodnika w przyszłym roku - odcinek w kierunku Góry Śmierci – 

L. Żurek 
9. Montaż i wymiana tablic z nazwami ulic w m. Brzeźnica – L. Żurek 
10. Prośba o montaż progu zwalniającego w m. Paszczyna przy łączniku w stronę 

cmentarza – A. Świętoń 
11. Prośba o montaż progu zwalniającego przy szkole w m. Pustków – E. Niedbalec 
12. Prośba o zwrócenie się do Miasta o udział w remoncie drogi w Latoszynie w kierunku 

Biblioteki – E. Tuchowska-Rau 
13. Temat scalania gruntów i niszczenia dróg gminnych przez lokalnych rolników 

– L. Żurek 
14. Prośba o udrożnienie rowów melioracyjnych obok Orlika w m. Latoszyn oraz 

umocnienie rowu, gdzie ogrodzenie mieszkańca jest już mocno wypłukane. Remont 
rowu w kierunku cmentarza – E. Tuchowska-Rau 

15. Radny zwrócił się z prośbą o zwrócenie uwagi na brak rozkładów jazdy w Pustkowie 
(obok sklepu Jubilatki) – E. Niedbalec 
 

Zastępca Wójta Jacek Drobot udzielił odpowiedzi na zgłoszone wnioski: 
 
Ad.1. W trakcie sesji już był przedstawiony podział środków. 
Ad.2. Zadania takie powinny być finansowane z Funduszu Sołeckiego. 
Ad.3. Odbędą się kontrole Straży Gminnej, pozostałe w ramach akcji przycinki drzew 

w miesiącu październik. 
Ad.4. Zostanie wystosowane odpowiednie pismo z prośbą o ewentualną zmianę 

przepisów. 
Ad.5. Gmina w tej sprawie wystąpi do PKP. 
Ad.6. W tym zakresie aprobata Gminy – tylko znak postoju. 
Ad.7. Będzie rozpatrywane przy projekcie budżetu na 2021 rok. 
Ad.8. Będzie dokonywana sukcesywna wymiana tablic. 
Ad.9. Zostanie zgłoszone do analizy przez Powiatową Komisję Bezpieczeństwa. 
Ad.10. Zostanie zgłoszone do analizy przez Powiatową Komisję Bezpieczeństwa. 
Ad.11. Gmina wystąpi do Miasta z prośbą o partycypację w kosztach. 
Ad.12. Sukcesywne kontrole Straży gminnej nie tylko gruntów poscaleniowych. 
Ad.13. Zostanie zorganizowana wizja lokalna. 
Ad.14. Spraw zostanie zgłoszona przewoźnikowi. 
 
Głos zabrał Zastępca Wójta Zdzisław Siwula udzielając odpowiedzi na pozostałe 

wnioski. Poinformował, że w zakresie dewastacji obiektów publicznych zostanie wzmocniony 
nadzór przy współpracy ze Strażą Gminną oraz Komisariatem Policji w Brzeźnicy. Wskazał, że 
zostanie opracowany monitoring wizyjny. W sprawie organizacji świetlicy szkolnej 


